
A Polgármester tájékoztatója az elmúlt időszakról. 

 

Hitelállományunk a polgármesteri munkakör  
átadás-átvételekor: 

2010-10-11 6.509.457 Ft 

Hitelállományunk: 2010-10-29 6.468.226 Ft 

Peugeot kisteher gépjármű kilométeróra állása: 2010-10-26 165.754 Km 

Eseti segélyekre kiadható keretünk: 2010-10-28 6.535 Ft 

Kiadott eseti segélyek darabszáma: 
2010-10-04 – 2010-10-29 

között 
8 db 

Kiadott eseti segélyek összege: 
2010-10-04 – 2010-10-28 

között 
23.445 Ft 

 

Az elmúlt időszakban általam elvégzett feladatok listája: 

- 2010.10.09.: Az Iskola szervezésében megtartott hulladékgyűjtési akcióban segítettünk 
kollegáimmal. 

- 2010.10.12.: Nagyér, Csanádalberti és Makó polgármestereit kerestem fel. A választási 
gratulációkon túl tárgyaltunk az egymást érintő feladatokról és társulásokról. Szóba került a 
körjegyzőség kialakítása Pitvaros központtal. Megbeszéltük a már régebben elindított közös 
programok jövőjét, és megállapodtunk abban, hogy egymást mikrotérségi szinten 
egységesen támogatjuk és képviseljük. Szóbeli ígérvényt kaptam az intézményi társulásból 
adódó anyagi feszültség mihamarabbi rendezésére. 

- 2010.10.15.: Budai Lászlóval a Makói Munkaügyi Központ alkalmazottjával egyeztettem a 
közfoglakoztatási program jövőjéről. Megállapodtunk, hogy amennyiben a pitvarosi 
közfoglalkoztatási tervtől eltérően több embert kívánunk a programban alkalmazni 2010 év 
végéig, akkor velük csak közölni kell a változásokat, de engedélyt kérni nem kell tőlük. A 
MÁK-tól kell tájékozódnunk, hogy náluk van-e még támogatási forrás. A közfoglakoztatási 
terv módosítása csak a pitvarosi Képviselőtestület hatásköre. 

- 2010.10.15.: Belvízvédelmi bejárást tartottunk, mellyen szakmai segítséget nyújtottak a 
Katasztrófavédelemtől és a Tisza-Marosszögi Vízgazdálkodási Társulattól. Csak pozitív 
észrevételeik voltak, és köszönik ezt a jó együttműködést. Ígéretük alapján szakmai 
véleményezést adnak a csapadékvíz elvezetése miatt betervezett belterületi árkok 
kitakarításával és felújításával kapcsolatban. 

- 2010.10.19.: A Pitvarosi Öregek Napközi Otthonát látogattam meg, ahol meghallgattam az 
odajárók és ott dolgozók véleményét. Köszönettel vettem szíves és kedves 



vendéglátásukat. Megköszönték az Önkormányzatunknak és a Képviselőtestületnek az 
eddigi segítséget és gratuláltak ez elnyert „Idősbarát Önkormányzat” díjhoz. 

- 2010.10.20.: A Makó-Térségi Víziközmű Kft. igazgatójával, Medgyesi Pállal tárgyaltam az 
ivóvíz minőség javító programról. 

- 2010.10.21.: A pitvarosi NÉGY-HATÁR 99’ Kft. igazgatójával Csjernyik Istvánnal folytattam 
megbeszélést. A kölcsönös együttműködés és segítségnyújtáson túl a települési 
kezdeményezések támogatásán át konkrét teendőket is megvitattunk. Ígérvényt kaptam 
arra, hogy a települést elkerülő földutak felújításában vagy teljes helyreállításában szakmai 
és gépi segítséget nyújtanak. Az Igazgató Úr nyílt és korrekt hozzáállásával rendkívül sokat 
tud segíteni a NÉGY-HATÁR 99’ Kft. a településen már elkezdett, vagy ezek után elinduló 
kezdeményezések sikerességében. 

- 2010.10.22.: A Makó és Térsége Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás taggyűlésén 
vettem rész, ahol kikötésekkel, de elfogadtuk a RMT-t (Részletes Megvalósíthatósági 
Tanulmány). A RMT átolvasása után kollegáim segítségével felhívtuk a tervező figyelmét a 
hibák kijavítására. A taggyűlésen elhangzottak alapján sikeres pályázat esetén az 
ivóvízjavító program Pitvarosra vetített önköltsége megközelítőleg 4,5 mFt-ra tervezhető. 
Az esetleges kivitelezési időszakban likviditási kockázatot jelenthet a nettó 260 mFt-os 
mikro térségi beruházási önköltség ÁFA tartalma, mely a negyedéves visszaigénylési ütem 
alapján időszakosan megterhelheti az önkormányzatunkat. 

- 2010.10. 25.: A Magyar Televízió riportere az „Idősbarát Önkormányzat” díjjal kapcsolatban 
kereste fel a településünket, és készített riportfilmet az idősekkel, a volt és a jelenlegi 
polgármesterrel. 

- 2010.10.27.: A Pitvarosi Nyugdíjas Klub tagjai Budapesti kirándulásához kívántam jó utat. 
Biztosítottam a kora hajnali indulásnál a Közösségi Színtér kinyitásával a fűtött helységet és 
a mellékhelység használatát. 

- 2010.10.28.: A mezőhegyesi polgármester asszonyt kerestem fel. A választási gratuláción 
túl a települések közötti közös pontok megtalálása és a jó együttműködés kialakítása volt a 
fő tárgyalási téma. Együttműködéséről és bizalmáról biztosított és a segítségét ajánlotta a 
létező legtöbb ügyben. Egy közvetlen és jól működő települési kapcsolat részese kíván lenni 
a térség legtöbb polgármesterével és képviselőtestületével. 

Folyamatban lévő ügyek: 

- Az óvodában Kerékpártárolót alakítunk ki az alkalmazottak részére az épület végében 
elhelyezkedő fészerben. Alapanyagköltség nélküli kivitelezésben a közfoglalkoztatásúak 
segítségével oldjuk meg a feladatot. 

- Az iskola épületében a zsibongó tetőszerkezetében bekövetkezett károk kijavítására 
árajánlatokat kértünk különböző cégektől. Az ajánlatok megtételét követően tájékoztatom 
a Képviselőtestületet. 



- Az iskola TIOP pályázatával kapcsolatban beszállítói árajánlatokat kértünk. Az árajánlatok 
megérkezése után tájékoztatom a Képviselőtestületet. 

- A biztosító felé írásban jeleztük észrevételeinket a viharkár okán megállapított károk 
pontatlanságáról. A biztosító munkatársai szóbeli ígérvényt tettek a kártérítési összeg 
észrevételeink alapján megemelt összegének kifizetéséről. 

Apróbb felsorolások: 

- A fűtésszezon megkezdésével az intézmények fűtési rendszere át lett nézve, az apróbb 
hibák saját hatáskörben meg lettek oldva. A hivatal nyílászáróinak átvizsgálása alatt a 
szükséges karbantartási munkák el lettek végezve. 

- A Ravatalozó homlokzatának kőporral történő kijavítása megtörtént. 

- Hivatalba lépésem óta az eseti segélyek odaítélésénél figyelemmel voltunk arra, hogy ne 
készpénzben, hanem a már megszokott módon élelmiszerre, vagy gyógyszervásárlásra 
fordítható keretösszeget ítéljek oda. A legmagasabb összeg 3000 Ft volt. 


